
BESTYRELSES MØDE VEJLBY TOFTEN. 

Dato: 12-11-2019 

Deltager: Else, Karin, Henny, Heidi, Benny 

Referent: Karin Hjorth 

1. Godkendelse af dagsorden/referat.  2. orientering. 
3.beboersager. 4.opfølgning fra sidste referat. 
5. kommende opgaver for bestyrelsen. 
6. næste møde. 8. Evt. 

AD: 1 Godkendt 

Ad: 2  Kursus i brug af hjertestarter. 5 dec. 16.30. 

REF: fra formands møde, alle afd. klager over rengøring af 
vaskehuse, manglende opbakning/opfølgning fra kontoret. De 
samme ting var oppe på FAB møde. Da Søren flytter. Kommer 
der ny bestyrer af toffen pr.1jan.2020. Der vil komme nyt 
opslag. 

 AD: 3 Ønske om 9 kg maskine i nr.55 og 370. Vi kan oplyse at 
der for nuværende er samme kapacitet som før, faktisk er hver 
maskine ½ kg større. Der er søgt om et beløb til juleklip m.mere 
er bevilliget. Klager over manglende hækklipning, kontoret har 
sendt breve ud, så vi må håbe det bliver bedre. 

Der var ønske om at lave opslag i beboer bladet omkring 
ældre/gå klub, så andre afd. kunne deltage. Et flertal i 
bestyrelsen mener at tilbuddet kun skal gælde beboer i Vejlby 
Toften.  

AD: 4 Et flertal i bestyrelsen har vedtaget at købe nye 
legeredskaber til stor legeplads samt grøn gård. 



 

Vi har desværre måtte meddele de beboer der havde søgt 
haveudvidelse, at det ikke kan lade sig gøre da det vi så  
kommer ud på grundejer foreningens område. 

AD: 5 Vi har stadig en del opfølgning på i gangsatte opgaver. 

Ad: 6 Næste møde 10-12-2019 

Ad: 7 beboer henvendelser kl. 18.30  Henny-Else 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


